
DET FALSTERSKE DIGE 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 4. marts 2014 kl. 18,00 på OLDFRUEN, Marielyst. 

AFBUD: Fritz Jensen.   

VELKOMMEN:  Formanden bød velkommen til Flemming Jantzen fra Guldborgsund kommune. 

DAGSORDEN: 

1. Bemærkninger til referat fra mødet den 3.12.2013. 

Flemming Mortensen spurgte til anskaffelse af ”bigbags” til diget. Formanden oplyste at 

de ikke var anskaffet endnu. Derudover ingen bemærkninger. 

2. Meddelelser fra formanden. 

Etablering af slæbested blev drøftet. Det indstilles af der etableres slæbested ved 

Havlykke. 

Handicapadgang ved Gedesby afventer svar fra Guldborgsund kommune. 

3. Meddelelser fra driftsudvalget. 

Der er modtaget regning fra Troels Jørgensen på jordkørsel. Der mangler tilbagemelding 

fra Sven Åge Sørensen. 

4. Meddelelser fra følgegruppen for HELHEDSPLAN Marielyst. 

Arbejdet går planmæssigt og Flemming Jantzen orienterede om at der snarest ville blive 

indkaldt til møde i STYREGRUPPEN. 

5. Meddelelser fra STEF-møder v/Sven Andersen. 

Der har været afholdt generalforsamling den 24.2.2014 hvor Sven Andersen. 

6. Meddelelser fra følgegruppen for Borger og Branding. 

Der afholdes 3 aktivitetsdage  (onsdage) i JULI måned. Sven Andersen er bestyrelsens 

repræsentant i gruppen. 

7. Retningslinjer for behandling af ansøgninger på digelagets ejendom. 

Spørgsmålet om RETNINGSLINIER – rejst af Per Kamper Hansen - er til fortsat behandling 

på kommende bestyrelsesmøder. 

Bestyrelsen besluttede at TONIE’s og Per Kamper Hansen får tilladelse til at opstille 

salgsboder ved nedgangen til diget efter nærmere aftale med formand og dige 

opsynsmanden. Formanden tager initiativet. 

8. Retningslinjer for brug af midlerne fra Almenfonden. 

Spørgsmålet om RETNINGSLINJER - rejst af Henrik Larsen – er til fortsat behandling. 

9. Årsrapport 2013 v/kasserer Søren Krighaar. 

Udkastet blev godkendt. På næste møde den 29.4.2014 underskrives regnskabet. 

10. Fremtidssikring og udvikling af området for enden af Marielyst Strandvej. 

Der er fremsendt 2 tilbud fra Landskabsarkitekt GHB på dette arbejde. Flemming Jantzen 

kontakter firmaet og beder om 1 tilbud. 

11. Forslag til projekter som Almenfonden skal støtte. 

Til fortsat behandling   - Se pkt. 8. 
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12. Budget 2015. 

Godkendt. 

13. Årsmøde 2014. 

Afholdes på Marielyst Højskole søndag den 15. juni 2014. 

Formanden retter henvendes til Ellen Bredal Nielsen om at være dirigent. 

Per Kamper Hansen kontakter Højskolen vedr. afvikling af mødet. 

14. Næste møde. 

Afholdes den 29. april 2014 kl. 19,00. 

Samme dag kl. 09,00 afholdes der Digesyn, som begynder med morgenkaffe hos Søren 

Krighaar. 

Der er forslag om digesyn den 7. oktober 2014. 

15. Eventuelt. 

Intet. 

            Mødet sluttet kl. 22,30. 

 

 

 

Per Kamper Hansen 

referent 

 


